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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető Miniszter Úrhoz

»Százezrek egészségügyi ellátásra való jogosultság nélkül? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országos Egészségbiztosítási Pénztár (OEP) adatai szerint 2012-ben átlagosan a biztosítottak
száma 3 millió 934 ezer fő volt, egészségügyi szolgáltatásra pedig 9 millió 509 ezer fő volt
jogosult, miközben 9 millió 932 ezer fő volt a népesség száma .
Mindebbő l az következik, hogy a különböző statisztikai értelmezések ellenére is, feltehetően ma
Magyarországon többszázezer embernek nincs jogosultsága egészségügyi szolgáltatást igényb e
venni .
Az OEP tájékoztatójában részletesen felsorolja ki jogosult az egészségbiztosítás szolgáltatásaira.
Azok számára, akiknek nincs járulékköteles jövedelmük, illetve más jogcímen egészségügyi
ellátásra nem jogosultak, de szeretnének azokra a természetbeni juttatásokra jogot szerezni ,
amelyeket az egészségbiztosító finanszíroz, megállapodás szerinti egészségügyi szolgáltatás i
járulékot kell fizetniük. Ennek össze 2014-ben havonta 6810 forint . Az azonban nem derül ki a

statisztikákból, hogy ezt a járulékot mennyi ember fizeti meg .
A tájékoztatóban az is szerepel, hogy a megállapodáson alapuló egészségügyi szolgáltatások
szűkebb ellátási kört biztosítanak, mint az egyéb jogviszony alapján az egészségbiztosítás
keretében járó ellátások . Például a megállapodás alapján egészségügyi szolgáltatásra jogosul t
személy a fogászati ellátások közül tb támogatással csak sürg ősségi ellátásra jogosult.



Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :

Pontosan hány embernek nincs ma jogosultsága egészségügyi szolgáltatásra ?

Hány ember fizet egészségügyi szolgáltatási járulékot, aki így jogosult az egészségügyi
szolgáltatás igénybevételére ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2014. június 16 .
Korózs Lajos

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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